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南瓜新品种‘丹红 3 号’
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摘要 ‘丹红3 号’是以自交系‘粉红1 号’为母本，自交系‘红皮6 号’为父本杂交育成的南瓜 
新品种，早熟，坐瓜性好，商品瓜率高，单瓜质量1.0 ~ 1.5 kg，瓜形扁圆、红皮有浅黄条斑，外形美观， 
肉色橙黄，品质好，田间表现抗病性、抗逆性强，适应性广，尤其适宜在华南地区种植。
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Abstract： ‘Danhong 3’is a new pumpkin cultivar bred by crossing self-line‘Fenhong 1’（female 
parent）and inbred line‘Hongpi 6’（male parent）and it has many excellent characteristics such as early 
maturing，high fruit-setting rate and commodity fruit rate. The single fruit weight is about 1.0–1.5 kg. The 
appearance of the fruit looks good，including oblate fruit，and red skin with pale yellow stripes. In 
addition，‘Danhong 3’has good quality with orange flesh，high disease resistance and good adaptive 
capacity. The variety is suitable to be widely cultivated in China，especially in South China. 
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